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متن پرسش

سلام: آیا این درست هست که میگن در حرم اهل بیت انتقال ویروس شکل نمیگیرد؟! مگر نه این

است که این ویروس ها همگی جنبه وجودی دارند و مظهر اسماء االله هستند، چون ما تأثیر گذاری

آنها را می بینیم و میدونیم که «لامؤثر فی الوجود الا االله» مگه نه اینکه خود اهل بیت هم گاهی بیمار

میشدن؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر بنده نباید بر این نکته اصرار داشت بلکه تا آنجا که ممکن است

بدون هر افراطی باید آنچه که فعلاً مسئولان سلامت پیشنهاد میکنند، رعایت کرد. موفق باشید


